
 
BRM.0012.3.2.2022          

Protokół nr 51/2022 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 21 lutego 2022 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 13.00 – 13.15 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji  

2. Tomasz Marcinkowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3. Ewa Kempska  – Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta; 

2. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu; 

3. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia; 

4. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                 

i Rolnictwa. 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 50/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 50/2022 z posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 50/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:     za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Miasto 

Inowrocław (jednostkę samorządu terytorialnego) za rok 2021. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego Sprawozdania? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 3/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Miasto Inowrocław (jednostkę samorządu terytorialnego) za rok 2021. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2022 wraz z autopoprawkami. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 4/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2022. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034.  

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 5/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2022-2034. 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław, maksymalnej opłaty 

za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat.  
 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 6/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za pobyt dziecka w żłobku, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław, 

maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku oraz częściowego zwolnienia od 

ponoszenia opłat. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na terenie Gminy Miasto 

Inowrocław na 2022 r. 
 

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 7/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na terenie 

Gminy Miasto Inowrocław na 2022 r. 

 

Ad 5. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021 r. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła sprawozdanie  z pracy Komisji za 2021 r.  
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Żadnych uwag do sprawozdania nie było. 
 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

 



 4 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Na wcześniejszych komisjach mówiliśmy, że w latach 2020-2021 Miasto Inowrocław straciło                

z tytułu opłaty uzdrowiskowej łącznie ponad 5 milionów złotych. W listopadzie 2020 r. jeden                    

z radnych, który jest pełnomocnikiem Wojewody, zapowiedział wsparcie dla Miasta z programu 

„Polskie Uzdrowiska”, co miało rozwiązać problem z „niedostatkami z tytułu opłaty 

klimatycznej”. Minęło 15 miesięcy i Miasto Inowrocław, nie otrzymało z zapowiadanego 

programu żadnej złotówki. Miasto Inowrocław nie było informowane o pracach nad tym 

programem. Dzisiaj pełnomocnik poinformował na posiedzeniu jednej z komisji, że ogłoszono 

kolejny program – Rządowy Fundusz. Zdaniem pełnomocnika Wojewody, wypełnienie wniosku  

o pozyskanie tych funduszy dla gmin uzdrowiskowych jest proste, łatwe i przejrzyste. Ze stron 

internetowych wynika rzeczywiście, że gminy mogą uzyskać dofinansowanie. Można złożyć 

2 wnioski, jeden na 2 miliony, drugi na 5 milionów złotych. Jeżeli padła taka zapowiedź z ust 

pełnomocnika Wojewody, że Miasto to wsparcie może otrzymać, ta ja oczekuję, że Miasto to 

wsparcie otrzyma co najmniej w wysokości odpowiadającej tym stratą z tytułu opłaty 

uzdrowiskowej. Jako członek Komisji Budżetu i Finansów jak również członek Komisji 

Uzdrowiskowej będę śledził, kiedy będzie przelew na obiecane przez Rząd środki. Od następnej 

Komisji będę pytał pełnomocnika Wojewody, kiedy te pieniądze trafią na konto Urzędu Miasta               

i będziemy oczekiwać konkretnych informacji.                  
 

Ewa Kempska – Członek Komisji: 

Jako Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej potwierdzam, wspieram i jestem za tym, co 

powiedział radny. Będziemy to kontrolować.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Będziemy śledzić te wszystkie poczynania, czy nie skończy się to tak, jak z poprzednimi 

wnioskami, które Miasta Inowrocław składało o wsparcie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Maria Stępniowska 

 

 
Protokółowała:  
/-/Agnieszka Bardzińska 

 


